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Zápis ze schůze Představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee 
 

Termín:  pondělí 14. října 2019, od 20:00 hodin 

Místo:   Velká klubová místnost („Zasedačka“ v Menze Podolí) kolejního klubu Pod-O-Lee,  

   Na Lysině 772/12, 147 00 PRAHA 4 – Podolí 

Zapisuje: Michaela Javanská 

Přítomni:  Ondřej Gróf   P (HP) 

   Ota Tořínský   M 

   Yunus Türk   SS (HP) 

   Lukáš Kasič   ZSS/VIP 

   Jiří Pospíšilík   SN (HP) 

   Karel Čtvrtečka  ZSN 

   Otakar Zich   SG (HP) 

   Matěj Bohůněk  ZSG 

   Lukáš Novotný  ZSP (HP) 

   Richard Molnár  SBA (HP) 

   Jan Picka   SBB (HP) 

   Michaela Javanská  SBC (HP) 

   Jan Čeřovský   SBE (HP) 

   Michal Chamra  SBF (HP) 

   Tomáš Vybíral  VKS 

   Vítek Zapletal   TVC 

   Makulová Naděžda  host 

   Aneta Podolská  host 

   Miroslav Müller  host 
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M zahajuje 20:05 schůzi. 

Diskuze s paní Makulovou 

Informace od paní Makulové: 

- Nástupy – celoroční ubytování nepřišli včas, a potom si stěžovali na fronty. 

- Zvládnout příští rok lépe registrace nových členů. 

- Stěhování není zatím stále povoleno, protože prázdná místa se ještě doplňují novými lidmi. 

- Platby už pouze bezhotovostně – inkaso, karta, gopay. 

- Kolejné – bylo navýšeno – peníze jdou zpátky do vybavení kolejí.  

- Kolejné – bude se asi znovu navyšovat o prokazatelnou inflaci, která bude platná na konci října. 

- Bubeneč – rekonstrukce se nerealizovala (špatná stavební povolení, SÚZ nemůže dělat akce 

velkého typu, rozpočet 190 mil. Kč, rektorát dotace max 40 %, zbytek SÚZ) 

- Investice na POD do budoucna: 

- 2x automatická pračka 

- Osmóza suterénů 

- Rekonstrukce koupelen na Dčku 

- EPC – projekt energetických úspor (výměna kotlů v menze, výměna termoregulačníh ventilů na 

radiátorech) 

- Výměna vzduchotechniky v menze + asi GYM proběhne podle RSS v roce 2020 

- Úklid – i lidi jsou prasata, 3x týdně kontrola úklidu 

- Vrátnice – nefunguje 

- Stromy – prořezávání 

- WiFi na bloku A musí být hotová do konce roku 2019 

- Libenek Peter, Tomáš Ivančuk mají info o tom, kde vrtat 

- PC učebna – zaktualizovat pravidla využívání 

- Aktualizace nástěnek 

- DDR – chemie mimo → dát ji do skladu, po novém roce to tam bude muset být uklizené 

21:20 příchod Jiří Pospíšilík, počet lidí s hlasovacím právem 10 

21:25 odchod host paní Makulová, počet lidí s hlasovacím právem 10. 

Kolečko 

Systémy 

V květnu ohlásil, že na první schůzi bude odstupovat, odstoupí dnes na konci schůze. 

Blok C 

Úklid. 

Projekty 

ZSP informuje o Akci prvák – přišlo málo lidí + málo VIP kvůli Akci prvák na Strahově. Mezi bloky – pomalu 
začínají schůze, plánovaná schůzka s Prahou 4 a DPP. 

Blok A 

SBA informuje o plánované akci Poznej svého správce ve středu 16.10. 

Blok F 

SBF informuje o nové televizorce, neuspokojujícím úklidu a dále, že ze serverovny se stala kolárna.  
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Pod-O-Gym 

SG informuje o novém běžeckém pásu, televizi a plánovaném přečalouňování laviček. Tým má nového zástupce a 4 
nové aktivní členy, prosí o přiřazení přístupů. Kamery – SG se nepřipojí z externí sítě – návrh udělat nový kamerový 
systém (ZSN přichází s řešeném, které se blíže probere na rozpočtové schůzi). Karťák – funguje, ale ZSS navrhuje 
koupit nový. Bany – bez kamer to nejde, ale nějaké se rozdaly.  

Síť 

Wifi na bloku A bude snad do 2 týdnů hotová + plánovaná oprava wifi na bloku C. Plánovaná výměna 
racku v serverovně. 

Kolejní skupinka 

Pípa je provizorně opravená, ale VKS navrhuje nechat ji buďto pořádně opravit, nebo pořídit novou. Je 
potřeba sepsat nový provozní řád. 

Blok E 

Po hostelu se i po postřiku objevily na bloku štěnice, proběhla zde 2x dezinsekce. Plánovaná menší 
neoficiální blokovice pro poznání lidí, plánuje se poznávačka. 

Kasič 

Odstěhoval se, pokud bude nějaký problém, je potřeba ho kontaktovat přímo. Plánovaná obnova a celková 
optimalizace (automatizace) sítě → výhoda pro nováčka, který to jednou převezme.  

Blok B 

O prázdninách byla nainstalována wifi. Výskyt štěnic ve 4. patře.  

Web 

Řeší se nový web – funkčně bude stejně jako teď, ale bude vypadat líp. Webař z Mezi Bloky by mohl 
pomoc + hledá se někdo, kdo bude web překládat. 

Formuláře 

Psát nově ID nahoru a zaktualizovat všechny formuláře. 

Noví členové 

Mirek – navrhuje využití DDR místnosti jako chill zónu – máme projektor, máme playstation. Je potřeba 
vytvořit rezervační systém + tým lidí, kteří budou mít  místnost na starost. 

Aneta – navrhuje založit zde dramatický kroužek – schůzka 1x týdně (hlasová, pohybová cvyčení + vlastní 
hra). 1. schůzka 30.10.2019 od 19:45 v zasedačce.  

 

21:56 odchází SS, jeho hlasovací právo získává ZSS do konce schůze, poté SS rezignuje. Počet lidí 
s hlasovacím právem 10. 

 

Usnesení č. 1 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí, že se bude zabývat dokumentem, který byl zaslán 
do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 14,10. 15:28. 

» (∑: 10; +: 10; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato.) 
 

 

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
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Schválení čerpání rezervy na rekonstrukci za účelem výměny podlahy v noharne 

Pod-O-Gym 

Výměna podlahy v nohárně z koberce za stejnou podlahu, jaká je v lifterně. Guma se zatře penetračním 
nátěrem, aby se to dobře vytíralo. Výměna gumové podlahy v hlavní místnosti. Dával by smysl udělat 
stejnou podlahu v celém fitku. Kolik by to stálo? Schválili by to památkáři? Podle SG kvůli stěhování strojů 
je lepší dělat to postupně. ZSS navrhuje nakoupit všechno ve stejnou chvíli. 

22:05 přichází P, počet lidí s hlasovacím právem 10. 

SG aktualizuje nabídku od dodavatele, zaslán byl návrh z dubna. Časem je potřeba oprava omítky a 
výmalba.  

Usnesení č. 2 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí s čerpáním rezervy na rekonstrukci podlahy 
v nohárně Pod-O-Gym ve výši 80 000 Kč. 

» (∑: 10; +: 9; -: 0; ±: 1; Usnesení bylo přijato.) 

 

22:30 M odchází, počet lidí s hlasovacím právem 10. 

Odpustky 

22:40 odchod hostů, počet lidí s hlasovacím právem 10. 

Správci služeb a bloků navrhují odpustky pro členy svých týmů. 

Předseda jmenuje Ondřeje Tyce ID 5906 zástupcem správce bloku F.  

Předseda jmenuje Matúše Priščáka ID 5021 zástupcem správce bloku A. 

Předseda jmenuje Matěje Bohůňka  ID 7768 zástupcem správce Pod-O-Gym. 

Předseda jmenuje Tomáše Sesztáka ID 695 zástupcem správce bloku C. 

Předseda jmenuje Jakuba Kopečného ID 6891 zástupcem správce bloku B. 

Předseda jmenuje Jana Vlka ID 7251 zástupcem správce bloku E. 

Usnesení č. 3 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí s návrhem odpustků poslaných do konference 
predstavenstvo@pod.cvut.cz 14.102019 ve 23:00. 

» (∑: 10; +: 10; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato.) 
 

Diskuze ohledne naboru novych clenu 

Prezident SU se svým PR týmem cetrály nám chtějí přijet pomoct s náborem. SG navrhuje plakáty a další věci, aby 
byl klub na očích. ZSS navrhuje začít dělat změny na síti během dne – lidi bez internetu se spíš seznámí. Je potřeba 
hledat lidi a konkrétně jim říct, že je chceme. 

23:04 odchází SBF, počet lidí s hlasovacím právem 9. 

Usnesení č. 4 

Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee pověřuje Předsedu klubu, aby požádal o zrušení facebookové 
stránky Klub Pod-O-Lee. 

» (∑: 9; +: 9; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato.) 
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Usnesení č. 5 

Předseda klubu Pod-O-Lee vyhlašuje volby na správce bloku D a správce systémů. Návrh volební komise 
– Michaela Javanská ID 6001 (předsedkyně), Vítek Zapletal ID 5979 a Jan Čeřovský ID 7477. 

» (∑: 9; +: 9; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato.) 
 
Pověřeným správcem systémů se stává ZSS.  

Předseda Ondřej Gróf ID 5476 rezignuje na funkci předsedy klubu Pod-O-Lee. 

 23:26 konec schůze. 


